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Protokól z VII Sesji Rady Gminy Poświętne z dnia
28 czerwca 2007r.

 

Protokół  Nr VII/07

z  VII Sesji  Rady Gminy w  Poświętnem

z  dnia   28 czerwca  2007 r.

 

Ad.1

VII zwyczajna Sesja Rady Gminy Poświętne  odbyła  się  w sali konferencyjnej 
Urzędu Gminy, otworzył  obrady  Przewodniczący Rady Gminy - Bogusław
Ulejczyk - powitał  przybyłych na posiedzenie radnych, Wójta Gminy  - Jana 
Cymermana,  radcę  prawnego –  Grzegorza   Bartnika,  sekretarz  gminny  –
Marzannę Zagórską, sołtysów  oraz wszystkie osoby obecne  na sali obrad,
stwierdzając ponadto że  według listy obecności na posiedzeniu obecnych jest
14  radnych , co stanowi kvorum do podejmowania prawomocnych decyzji i
uchwał. ( listy  obecności w załączeniu )

Nieobecny  radny – Adam Zieliński

Ad.2

1.     Otwarcie obrad

2.     Przyjęcie  porządku obrad.

3.     Przyjęcie  protokołu  z   Sesji   Nr VI

4.     Odczytanie  protokołu  z kontroli  NIK.

5.     Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy za I półrocze  2007r.

6.     Podjęcie uchwały w sprawie powołania zespołu do wystawienia  opinii 



o kandydatach  na ławników.

7.      Zmiany w Komisji  Rewizyjnej  oraz stałych Komisji  Rady Gminy 
Poświętne  -  podjęcie  uchwały.

8.      Podjęcie  uchwały w sprawie  skargi Pani Genowefy Góreckiej na 
działalność   Kierownika  Gminnego  Ośrodka  Pomocy  Społecznej  
Poświętne.

9.     Wniosek o zwiększenie  o 20% diety  sołtysom za udział  w Sesjach
Rady Gminy.

10. Działalność  służby zdrowia  w Poświętnem.

11. Omówienie spraw związanych z wodociągowaniem gminy Poświętne.

12.  Uzupełnienie   sprawozdania    z  działalności   Gminnej  Komisji
Rozwiązywania  Problemów  Alkoholowych za  2006 r.

13. Wnioski i interpelacje.

14. Zamknięcie obrad.

 

Ad.3

 

Protokół  z poprzedniej Sesji Rady  Gminy  został  wyłożony  do  wglądu,
wobec  powyższego przewodniczący zapytał „czy są uwagi do protokołu”. W
związku z tym, że nie zgłoszono żadnych  uwag przewodniczący  poddał pod 
głosowanie   protokół  z  VI   Sesji  Rady  Gminy,  który  radni   przyjęli  
jednogłośnie  ( głosowało  14 radnych )

 

Ad.4

Sekretarz Gminy  - Marzanna Zagórska   odczytała  wystąpienie  pokontrolne  
Najwyższej Izby Kontroli   Delegatura  w Warszawie  w sprawie  realizacji
zadań  z zakresu administracji rządowej  oraz gospodarowanie przez Gminę
środkami  finansowymi  otrzymanymi  w  2006r.   z  budżetu  gminy  w  formie  
dotacji.  (  wystąpienie  stanowi  załącznik  do  niniejszego  protokołu  )

Natomiast  skarbnik  gminy ustosunkowała  do nieprawidłowości zawartych w
wystąpieniu stwierdzając że



·         od dnia kontroli  dochody z tytułu  opłat  za wydawane  dowody
osobiste odprowadzane są do budżetu państwa  terminowo.

·        Począwszy od I kwartału 2007r. sprawozdania Rb-27ZZ  sporządzane
są  prawidłowo

·         Stwierdzone uchybienia  mające  na celu podjęcie wszelkich
możliwych  działań  wobec  wszystkich  dłużników  alimentacyjnych
określonych  w  ustawie  o  postępowaniu  wobec  dłużników
alimentacyjnych  i  zaliczce  alimentacyjnej  zostały  przekazane  do
realizacji Kierownikowi GOPS zgodnie z zaleceniami NIK, a przebieg 
będzie Pd stałym nadzorem Gminy.

 

Ad.5

Wójt   Gminy  przedstawił sprawozdanie z  działalności  za I półrocze 2007r.
stwierdzając  między innymi że:

·         Byłem na forum  w zakładzie  energetycznym, rozmawiałem  z
Prezesem, część  miejscowości udało się zmodernizować tj. Rojków,
Turze, Jadwiniew , złożyłem  postulaty o dalsze modernizowanie 
linii, energetyka ma zbadać, gdzie występują  największe  spadki 
napięcia,  mam  zapewnienie  p.  prezesa  że  złożone  postulaty  
sukcesywnie  będą  realizowane.  Będę się  starał   o  najszybszą  
modernizację  linii energetycznej w naszej gminie.

·         Byłem  w  gminie  Stanisławów, oglądałem  stację uzdatniania 
wody.  Po rozmowie z  Wójtem tej gminy  podjąłem  działania  w
sprawie  badań wody, bo może się okazać, że wody nie mamy,

·        Odbyłem kilka spotkań  z dyrektorem  telekomunikacji w sprawie
zainstalowania  Internetu.

·         Odbyłem niestety tyko 1 spotkanie z Marszałkiem  Województwa
Mazowieckiego   w  sprawie  dofinansowania  na   budowę  sali
gimnastycznej  i  wodociągów,

·         Odbyłem 1  spotkanie z wicemarszałkiem, będziemy chcieli  
pozyskać  środki  na  dofinansowanie    remontów    dróg,  na  razie  
zaakceptowano   wniosek  na   drogę   Międzyleś  –  Franciszków.  

·         Za  mało   mamy  środków  na  remont  gminy,  w  tej  chwil i
przygotowywany  jest  wniosek  o  dofinansowanie  z  Wojewódzkiego
Funduszu  Ochrony  Środowiska.



·         Jest   już  firma,  która  zajmie  się  zbieraniem  odpadów,  będzie  to
segregacja  na 2 lub 3  worki,  firma ta działa  już na terenie gminy
Strachówka, właśnie jesteśmy na etapie przygotowania  umów, z
segregacją ruszymy  od września   tego roku.

·         Uczestniczyłem  w kilku Sesjach Rady Powiatu. Odczuliśmy skok
cen, droga Wołomin – Turze jest w planach  remontów, wiem, że 
powiat dostał  też dofinansowanie  na drogę od mostu   do Krubek-
Górek, przy torach w Dąbrowicy. Na popraw ę  nawierzchni czeka
Wola  Cygowska.  Założenia   są  dobre,  czekamy  na  realizację,
brakuje   materiałów,  jest  nadzieja,  że  w  końcu   roboty  ruszą.

·         Odbyłem  kilka spotkań z p. Jagodzińską  ze starostwa  w sprawie
prywatyzacji  ośrodka  zdrowia.  Nie  wszystkie   prywatyzacje  
wychodzą  dobrze.  Poprosiliśmy o  wstępne oferty  jest  kilka  osób
zainteresowanych ofertą.

·        Odbyłem kilka spotkań w sprawie zagospodarowania  rzeki Rządza,
są plany że będą kajaki, spływy, hotele itp.

·        Mamy  problem z dowozem chorych  dzieci do szkół specjalnych ,
jest to naszym obowiązkiem, jeżeli jest to szkoła w Warszawie to 
dowóz bardzo  dużo kosztuje.

·         Dużo  jest  firm,  które  chcą  budować   osiedla  domków  
jednorodzinnych, chcą uczestniczyć w kosztach  zrobienia planu 
przestrzennego zagospodarowania  na swój koszt, my musimy tylko
zmienić w studium. Złożone są  już wnioski o zmianę przeznaczenia,
oczywiście  zaczniemy od Poświętnego.

·         Jeżeli chodzi o kulturę to odbyłem kilka spotkań, chcemy zrobić
ścieżkę rowerową,

·         Zleciłem  wycenę planu przestrzennego gminy  zaczniemy   od
Poświętnego,

·         Odbyliśmy sporo szkoleń jeżeli  chodzi  o pozyskanie środków
unijnych,

·         Mam problem z Wojewódzkim Zarządem Melioracji i Urządzeń
Wodnych,  przeprowadzono czyszczenie rzeki  Rządza,   zniszczone
łąki o których nikt nas nie poinformował,

·        Szkoły brały czynny udział w  różnego konkursach  i olimpiadach,
my  fundujemy  nagrody i puchary.



·        Interesantów  przyjmuję  we wtorki  i z reguły jestem w urzędzie.
Radca  prawny  przyjmuje  również  mieszkańców  w sprawach
prywatnych.

 

Ad.6

Przewodniczący  zwrócił   się   do  radnych o  zgłaszanie   kandydatów  do
zespołu  do wystawiania opinii o kandydatach na ławników.

Sylwester  Niżnik  zgłosił  Jarosław  Kielczyka,  Tlaga  Stefan zgłosił Zbigniewa
Góreckiego, Zbigniew  Górecki   zgłosił    Maksymiliana  Zacheję,   Tlaga 
Krzysztof   zgłosił  Bogdana  Świadka.

Na  kandydowanie  do zespołu wyrazili zgodę  Jarosław Kielczyk, Zbigniew 
Górecki, Maksymilian  Zacheja,  nie wyraził  zgody  Bogdan Świadek.

Przewodniczący   odczytał   uchwałę  w  sprawie  powołania  zespołu  do
wystawienia  opinii  o  kandydatach  na  ławników,  która   radni  przyjęli  
jednogłośnie   ( głosowało  14 radnych )

U C H W A Ł A   Nr VII/26/07

 

Ad.7

Radca prawny -   powstał klub  radnych  troszeczkę  nie fortunie został  
napisany  wniosek.  Oczywiście   klub ma swojego przedstawiciela,  każdy
kandydat musi  być przegłosowany przez radnych. Jeżeli  uzyska większość to
nastąpią  zmiany w komisji  rewizyjnej.

Przewodniczący  zapytał   czy  klub  podtrzymuje   kandydata  do  komisji
rewizyjnej.

Sylwester  Niźnik   reprezentujący   przewodniczącego  klubu,  potwierdził
wniosek   klubu.

Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek o zwiększenie składu komisji 
rewizyjnej o  radnego  Sylwestra  Niźnika.

Radni w głosowaniu  przy 4 głosach za, przy   10 głosach  przeciwnych 
odrzucili wniosek.

Radca  prawny -  odczytał przepisy w tym zakresie  stwierdzając że klub
powinien zgłosić inną kandydaturę.



Sylwester Niźnik -  - klub podtrzymuje kandydaturę  Sylwestra Niżnika , oraz
poprosił opinię  prawną na piśmie  od radcy prawnego.

Stanisław Laskowski – przedstawił wniosek ( ustny)  o  odwołanie  z komisji
rolnictwa, gospodarki komunalnej i ochrony środowiska  radnego Jarosława
Kielczyka, Jolantę Sałańską, Jana  Stępnia.

Przewodniczący  poddał pod głosowanie w/w  wniosek który radni  przyjęli  10
głosami za, przy 4 głosach przeciwnych.

Następnie  radny Laskowski  zaproponował  o  powołanie  do komisji oświaty,
kultury,  spraw  socjalnych,  bezpieczeństwa  publicznego  i  ochrony
przeciwpożarowej – przedstawiciela  klubu Jarosława Kielczyka, do komisji 
budżetu, finansów , handlu i usług  - przedstawiciela klubu   Jolantę Sałańska,
do komisji  rewizyjnej  - przedstawiciela  klubu Jana Stępnia.

Następnie   przewodniczący  zapytał   o   wyrażenie   zgody  do   pracy  w
poszczególnych  komisjach,  członków  klubu  -  w/w  osoby –  którzy nie
wyrazili  zgody na  pracę w  poszczególnych komisjach .

Radny Bogdan  Świadek  - stwierdził   chcieliście  Państwo wiedzieć  co się
dzieje  w komisjach, myślę że jest to uczciwa propozycja, że klub będzie  miał 
reprezentanta w każdej  komisji.

Sylwester  Niźnik  - klub niezależnych  przedstawił  swojego przedstawiciela 
do komisji rewizyjnej.

Wobec  powyższego  Stanisław   Laskowski   zaproponował   do   komisji
rolnictwa, ochrony środowiska i gospodarki komunalnej radnego Bogdana 
Świadka , Stefana Tlagę, Stanisława Laskowskiego.

Przewodniczący zwrócił się do radnych z zapytaniem o wyrażenie zgody  na
kandydowanie  do składu   komisji, w/w osoby  wyraziły  zgodę.

Przewodniczący   poddał  pod  głosowanie   zaproponowanych  radnych do
składu komisji  rolnictwa, ochrony środowiska i gospodarki komunalnej którzy 
zostali  zaakceptowani  10 głosami za, przy 3 głosach  przeciwnych i 1 głosie
wstrzymującym.

Sylwester   Niźnik  -  złożył  ustną  rezygnację  z  składu  komisji  rolnictwa,
ochrony środowiska i gospodarki  komunalnej .

Przewodniczący poddał  pod głosowanie złożoną  rezygnację  która została 
przyjęta  11 głosami za, przy 3 głosach wstrzymujących.

Następnie    przewodniczący  przedstawił  uchwałę  w sprawie   zmiany  w
składzie  osobowym stałych komisji Rady Gminy , którą radni  przyjęli 10 za, 



przy  4 głosach przeciwnych.

Uchwała  Nr VII/27/07

 

Ad.8

Kierownik  Gminnego  Ośrodka Pomocy Społecznej  odczytała  uzasadnienie 
do  skargi przesłanej do Samorządowego Kolegium Odwoławczego   przez
Panią  Genowefę  Górecką. ( wyjaśnienie  stanowi załącznik do niniejszego 
protokołu )

Sylwester Niżnik – chciałbym żeby z zgodnie ze statutem  przesłać uchwały 
do rozpatrzenia przez  komisje.

Radca prawny – proponuję nie przyjmować tego wniosku,  to stanowisko 
drugiej strony, jest  złożona skarga na którą trzeba  odpowiedź.

 

W trakcie  omawiania  pkt.8 Sylwester  Niżnik  zgłosił  wniosek do pkt.7
stwierdzając  że był  postawiony  wniosek  o powołanie  p. Niźnika   do 
składu  komisji rewizyjnej , a nie  został on przegłosowany.

Radca  prawny  - uważam że to nie jest  nowy wniosek tylko  potrzymanie
stanowiska .  Ale   skoro  to  był   wniosek to  proszę przewodniczącego o
powrócenie  do tego punktu  i ponowne przegłosowanie .

Przewodniczący poddał  pod głosowanie  zgłoszony  wniosek który   przy 4
głosach za, przy 10 głosach przeciwnych  został odrzucony.

 

Ponownie wrócono do punkt.8

Kierownik  GOPS  - Grażyna Prostko złożyła   wyjaśnienia  stwierdzając że p.
Górecka  otrzymuje  dodatek  pielęgnacyjny przy świadczeniu emerytalnym z
KRUS  - to zasiłek pielęgnacyjny z OPS już nie przysługuje.

Przewodniczący  poddał  pod głosowanie wniosek o   przesłanie  skargi  do
komisji, który  został  odrzucony  10 głosami za odrzucenie, przy 3 głosach
przeciwnych  i  1 głosie wstrzymującym.

Przewodniczący odczytał projekt uchwały w  omawianej  sprawie, który został
przyjęty  11 głosami za, przy 3 głosach  wstrzymujących                ( głosowało
14 radnych ) 



Uchwała  Nr VII/28/07

 

Ad.9

Przewodniczący  przedstawił   projekt  uchwały w sprawie  ustalenia zasad na
jakich  przewodniczącemu  organu  wykonawczego   sołectwa  będzie
przysługiwała   dieta  za  uczestnictwo  w  pracach  Rady   Gminy  ,
zaproponowana   kwota  to 60 zł, który  poddał pod głosowanie i został 
przyjęty  jednogłośnie (głosowało 14 radnych )

 

Ad.10

Przewodniczący  poinformował że był  zaproszony na obrady dyrektor SPZOZ
w Mińsku – Maz – Janusz  Sobolewski,  który  w rozmowie  telefonicznej 
potwierdził  przybycie swojego  zastępcę  p. Poziemskiego.

Wójt zaproponował zmianę w porządku obrad  i   przesunięcie o 1 punkt,
wniosek został  przyjęty jednogłośnie  ( głosowało  14 radnych)

 

Ad.11

Wójt  Gminy  -   poprosił  o przybliżenie spraw dotyczący wodociągowania
  specjalistę  w  tej  sprawie  p.  Węgrzyna,  który   stwierdził   że  zostały  
przeprowadzone  badania  ,  wyniki  są  pozytywne,  badaliśmy  2  działki  
zaproponowane przez Wójta, gdy nie będzie problemu z wykupieniem tych
działek sugerowałbym działkę nr 2  nie mamy jeszcze  danych z gminy o
zapotrzebowaniu  na wodę .

Sołtys wsi Józefin  -  czy dwie studnie wystarczą

Węgrzyn – to zależy od zapotrzebowania  ale to są ustalenia na później, jeżeli
decydujemy się na konkretną aktualizację. Najpierw  prowadzi się rozmowy z
właścicielami działek  żeby rozpocząć pracę. Nie ma  konieczności  od razu 
wykupu działek. Potrzebny jest wcześniej  projekt. Wodę  trzeba  filtrować i ta
woda  z  filtrów   musi   być  odprowadzana   np.  do  rowu.  Potrzebne   są  więc
uzgodnienia  z  właścicielami  sąsiednich  działek.

Radca   prawny  –  trzeba  przed  wykupieniem   działek  z  właścicielem  
sporządzić  umowę  przedwstępną w formie aktu notarialnego.

Wójt  - czy nie przedostaną się   wody deszczowe



Węgrzyn  -  jak  już mówiłem  jest 20 m warstwa filtrująca  iłu, sama  studnia
zajmuje   działkę  o powierzchni  400m2   lecz do studni  musi być dobry
dojazd.

Sołtys  wsi  Ręczaje  Polskie   -  czy  to  będzie   1  główny  filtr,  czy  są  jeszcze
potrzebne  inne  uzupełniające

Węgrzyn -  to się oceni po wierceniu

Waldemar Kominek -  jaka jest potrzebna średnica  studni

Węgrzyn  - średnia około 315 mm,  koszt około 600 zł za  metr bieżący plus
pompa, ale  zależeć wszystko będzie od  zapotrzebowania na  wodę.

Wójt – na ile  lat  starczy takie źródło, media podają, że po 15 latach źródło
wyschło.

Węgrzyn  - w  zasadzie jest to  źródło niewyczerpalne, ktoś  podał złe dane,

Wójt  - czy nie zakłócą  napływu  wody w studniach prywatnych,

Waldemar  Kominek  - mówi Pan o dwóch  studniach  czy miałby być na
dwóch różnych działkach

Sołtys wsi Ostrowik – kwestia  odprowadzenia wody , na jaką odległość

Węgrzyn -  studnie mogą być wykopane obok siebie,   mogą mieć  wpływ na 
studnie kopane, jeżeli chodzi o głębinowe  może ale nie musi być obniżenia,
największe  obniżenie   jest  w  okolicy   8  metrów  od  studni,  odległości  
doprowadzenia wody  nie można  określić, wszystko zależy od  warunków
technicznych.

Na koniec  swojego wystąpienia p. Węgrzyn  powiedział  że  najpierw trzeba
załatwić formalności z wykupieniem działki, następnie  wykonanie projektu
które  potrwa  około  2  tygodni  ,  następnie  urząd  na   1  miesiąc  ma
zatwierdzenie  projektu,  a  dopiero  potem  przystępujemy do   wiercenia  
studni.

 

Ad.12

Janina Borowska  - odczytała  uzupełnienie  do  sprawozdania z działalności
Gminnej  Komisji  Rozwiązywania   Problemów  Alkoholowych  z  poprzedniej
Sesji.(uzupełnienie stanowi załącznik do niniejszego protokołu)  

 



Ad.13

Wójt Gminy  poinformował że odbędzie  się narada z sołtysami  w sprawie 
śmieci,  stwierdzając  że   kontenery  to  nie  jest  dobre  rozwiązanie,  mamy
oczywiście świadomość, że  to nie wejdzie w 100%, ale tych co nie podpiszą 
umów będziemy  ścigać,  proponowana  kwota za worek   jest  8  zł   za
nieczystości bytowe  i 2 zł za odpady segregowane. Cena może ulec zmianie
na niższą gdy większość  mieszkańców podpisze umowę.

Jolanta Sałańska  - zapytała  czy nie należałoby zorganizować wycieczki do
Lichenia sołtysów  i radnych,

W imieniu  sołtysów  wypowiedział  się sołtys z Poświętnego stwierdzając ze 
jest  to  bardzo  dobry  pomysł  wspólnego  wyjazdu   do  Częstochowy  czy
Lichenia .

Wójt  -   dobrze że zgłoszono ten wniosek,  były  już w latach poprzednich
organizowane  takie wyjazdy.

Sołtys wsi Rojków  -  myślę, że   to nie musi być Licheń czy Częstochowa.

Sołtys wsi Kolno – jak  ja byłam to nie zawsze byli sołtysi tylko ich  znajomi,
dobrze  byłoby  zawieźć  dary, każdy może tą dietę  raz zostawić i sołtys  i
radny.

Sołtys wsi Ostrowik -   proponowałabym  termin 16.09. br. będzie w tym dniu
beatyfikacja założyciela  zakonu w  Licheniu.

Wójt -  nie wiem czy jest  to dobry pomysł  będziemy mieli  dwie imprezy
gminne w tym  okresie.

Sołtys  wsi Nowe  Ręczaje przekazał  informację  od mieszkańców:

- zorganizować  przedszkole  w Nowych Ręczajach,

- wydłużyć  godziny pracy urzędu do 1800,

-przy drogach wyciąć  zakrzaczenia , czy będzie organizowana  wycinka,

Wójt Gminy  - przedszkole,  to duże obciążenie  dla gminy,  w sprawie  godzin
pracy – można  to zmienić, ale przecież my i tak pracuje w  wtorek  do1730.

Sołtys wsi Zabraniec – przez  Zabraniec jeździ  samochód z  oczyszczalni ,
który ma nieszczelny zbiornik i pozostawia po sobie  nieprzyjemne zapachy.

Wójt  -  skierowaliśmy sprawę do policji.



Sołtys  wsi  Józefin   -   czy  było  spotkanie   w  sprawie   drogi  z  Wójtem  z
Klembowa,

Zbigniew Górecki – wystąpić  o oczyszczenie z krzaków  dogi   powiatowej do
Międzylesia i Woli Cygowskiej.

Sołtys wsi Nowy  Cygów  - w sprawie  wycięcia zakrzaczenia  przy drogach
gminnych.

Wójt -  z wójtem  z Klembowa  rozmawiałem, obecnie  Wójt ma  problemy
zdrowotne i przebywa na zwolnieniu  więc jest problem w kontynuowaniu
rozmów, na wycięcie  zakrzaczeń  oczywiście  mogę  dać zlecenie z zapłatą   z
budżetu gminy ale  nie będzie  wtedy na inne cele, szykujemy  niespodziankę
dotycząca  czyszczenia  rowów  melioracyjnych, będzie  powołana  komisja z
udziałem pracownika gminy z osób z Wojewódzkiego Zarządu Melioracji  z
podaniem  informacji  do Agencji  Restruktyzacji  i  Modernizacji  Rolnictwa z
podaniem  osób które  nie  wykonują czyszczenia rowów  z  wstrzymanie
dopłat bezpośrednich.

Sołtys wsi Helenów  -  zapytał  kto remontował  przepust w Woli Cygowskiej ,
woda wcale nie odchodzi, przepust jest zapchany.

Wójt -  trzy razy  pisałem w tej sprawie do Zarządu, Starosta  odpowiedział, że
na drugi  rok wciągną go do planu i zrobią most. W tym roku muszą być
uregulowane zobowiązania po poprzednim Staroście.

Jolanta Sałańska  -

Wójt spotkajmy się z Starostą  i Naczelnikiem Zarządu Dróg, zwołajmy  sesję 
tematyczną.

Sylwester Niźnik  - zapytał  na jakiej zasadzie p. Borowska  pracuje w gminie,
oraz  że radna  Sałańska  zgłosiła   w sprawie  wspólnego wyjazdu radnych i
sołtysów.

Radca  prawny – wniosek można przegłosować,  bo nie rodzi  on żadnych
skutków, proponuję   rozważyć możliwość wyjazdu sołtysów i radnych  do
jakiegoś sanktuarium.

Przewodniczący  poddał  pod głosowanie  wniosek   radnej  Sałańskiej,  który
przez radnych został przyjęty  13 głosami za, przy 1 głosie wstrzymującym.

Waldemar Kominek - przyznajcie  czym się kończy taki wyjazd  przeważnie 
pijaństwem

Jolanta Sałańska – skąd  pan wie  że  było pijaństwo,



Przewodniczący – byłem na takiej  wycieczce   i częściowo  p. Kominek ma
rację.

Wójt  - zorientujemy się w sprawie   zorganizowaniu  wyjazdu, wiem, że nie
wszyscy  się  dobrze  zachowują  na  takich  wycieczkach  były  osoby  które
widziały  w Licheniu tylko parking, jeżeli   chodzi o  pracę p. Borowskiej to
przewodniczy   ona  w   gminnej  komisji  rozwiązywania  problemów
alkoholowych, otrzymuje  dietę miesięczną ze środków z opłat za wydanie
zezwoleń na sprzedaż  napojów alkoholowych, a praca w tej komisji  nie jest
zbyt  miła,  a  w  konflikt   między   p.  Sałańską  a  p.  Borowską   nie  wchodzę,
staram się   konflikty    likwidować  a  nie  rozniecać.

Inspektor  do spraw  obrony cywilnej  - Piotr Staniszewski rozdał sołtysom i
radnych  wnioski z oceny i  analizy zagrożeń  za II  kwartał  2007r.  oraz
realizację zadań  obrony cywilnej  i  powszechnej  samoobrony  ludności  w
pomocniczych jednostkach  administracyjnych gminy i ich współdziałanie z
gminnym( powiatowym ) centrum  zarządzania  kryzysowego ( stanowiskiem
kierowania na czas „W” ) w świetle ustawy o zarządzaniu  kryzysowym i
innych przepisach prawnych normujących problematykę systemu kierowania 
bezpieczeństwem narodowym.

 

Ad.14

Po wyczerpaniu porządku obrad  Przewodniczący  Rady dokonał zamknięcia 
VII Sesji Rady  Gminy w Poświętne, dziękując wszystkim za uczestnictwo w  
obradach.

 

Protokołowała :

Insp. ds.  Rady  Gminy
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                                                                             Przewodniczący Rady Gminy                                                                   

                                                                                    /-/ Bogusław Ulejczyk
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